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Uppsala 
kommun 

Sida 2 (23) 

Gatu- och samhältsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

Närvarande 

Beslutande 

Rickard Malmström (MP), ordf., närvarar på distans 
Hilde Klasson (S), 1:e vice ordf., närvarar på distans 
Jonas Petersson (C), 2:e vice ordf., närvarar på distans 
Hannes Beckman (M), närvarar på distans 
Andreas Hallin (S), närvarar på distans 
Birgitta Holmlund (S), närvarar på distans 
Jens Nilsson (S), närvarar på distans 
Susanne Åhlander (L), §§ 88-93, närvarar på distans 
Fredrik Björkman (M), närvarar på distans 
Martin Wisell (KD), närvarar på distans 
Bodil Brutemark (V), närvarar på distans 
Erik Wiklund (V), närvarar på distans 
Thomas Sundström (SD), närvarar på distans 
Stefan Edelsvärd (L), tjänstg. ersättare, §§ 94-101, närvarar på distans 

Ej tjänstgörande ersättare 

Stefan Edelsvärd (L), §§ 88-93, närvarar på distans 
Per Eric Rosén (MP), närvarar på distans 
Andrea Byding (MP), närvarar på distans 
Mats Gyllander (M), närvarar på distans 
Sara Elingfors (M), närvarar på distans 
Anna-Karin Vaz Contreiras (KD), närvarar på distans 
Magnus Malmström (V), närvarar på distans 

Övriga närvarande 

Anna Axelsson, Biträdande stadsbyggnadsdirektör, närvarar på distans 
Annila Bexelius, Avdelningschef, närvarar på distans 
Roger Lindström, Områdeschef, närvarar på distans 
Åsa Hedin, Enhetschef Planering och projektering, närvarar på distans 
Tove Västibacken, Enhetschef Trafik och samhälle, närvarar på distans 
Patrik Österbring, Enhetschef Projektledning anläggning, närvarar på distans 
Fredrik Gustafsson, Enhetschef Park, närvarar på distans 
Jakob Andersson, Projektledare Gata, närvarar på distans 
Towa Widh, Controller, närvarar på distans 
Mats Jansson, Enhetschef Upphandling, närvarar på distans 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

()P 4 
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kommun 

Sida 3 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

Linnea Brinkälv, Controller Upphandling, närvarar på distans 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

Qdo_ 



Uppsala 
kommun 

Sida 4 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§88 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att utse Jonas Petersson (C) att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll måndagen den 23 november 2020. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

(i  A /Y 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 5 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

§89 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att fastställa utsänd föredragningslista. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

7 



Uppsala 
kommun 

Sida 6 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§90 

Informationsärenden 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att lägga informationen till handlingarna. 

Sammanfattning 

Följande informationsärenden föredras på nämnden: 

Upphandling, föredragande Mats Jansson, enhetschef upphandling 

Mångbruksplanen, föredragande Fredrik Gustafsson, enhetschef park 

Uppföljning av sommargågata, föredragande Jakob Andersson, projektledare 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

fl /4 ,9 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 7 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§91 

Månadsuppföljning per oktober 

GSN-2020-00572 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att godkänna den ekonomiska månadsuppföljningen per oktober 2020. 

Sammanfattning 

Periodens resultat är ett överskott om 50,4 miljoner kronor, vilket är en positiv 
avvikelse i förhållande till budget för perioden. Avvikelser återfinns främst inom 
verksamheterna för drift och underhåll och beror till stor del på lägre 
driftkostnader avseende vinterväghållningen än budgeterat, 33,3 
miljoner kronor. Resultatutvecklingen indikerar ett större överskott än 
helårsprognosen per augusti. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-11-11 

Justerandes signat r 

  

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 8 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§92 

Nybyggnation av Rosendal etapp 4, Elsa 
Eschelssons park 

GSN-2020-01318 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att uppdra till stadsbyggnadsförvaltningen att påbörja upphandling av 
entreprenör för nybyggnad av Rosendal etapp 4 Elsa Eschelssons park, 

2. att delegera till förvaltningens direktör att utse entreprenör. 

Sammanfattning 

Rosendal har de senaste åren omvandlats till en stadsdel med Dag Hammarskjöld väg 
som avgränsning öster ut och Vårdsätravägen som avgränsning i södra delarna. 
Området kommer när det är färdigutbyggt att innehålla skola, förskola, allmän 
platsmark i form av parker, rekreationsområden och gaturum som är anpassats till 
stadsmiljön. Det blir separata cykelleder och gångstråk för god framkomlighet och för 
en trygg och säker boendemiljö i stadsdelen. 

Upphandlingen avser nybyggnad av allmänplatsmark i etapp 4, Elsa Eschelssons park. 
och omfattar färdigställande av gångbanor, dagvattendamm med tillhörande 
översvämningsyta, sittgradänger, brygga, aktivitetsplats lämpad för skateboardåkning, 
trappa, planteringar och grönytor anpassade för olika aktiviteter. 
Entreprenaden planeras att starta kvartal 1 (Q1) 2021. Utförandet är planerad att 
anläggas från väster till öster för att säkerställa tillgängligheten till pågående 
verksamheter på närliggande fastigheter. 

Det kommer att byggas dagvattendamm med växtlighet, sittgradäng/ brygga i trä, 
staket, översvämning ytan i betong kan i torrperioder nyttjas som en aktivitetsplats för 
bland annat skateboard-, inlinesåkning, trädplanteringar, gräsytor. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-09-28 
Bilaga 1: Översiktskarta etapp 4 Rosendal 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

A Yr 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 9 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

Bilaga 2: FU Mängdförteckning 
Bilaga 3: sektion Regndamm 
Bilaga 4: Illustrationsplan 

Justerandes signatur 

   

Utdragsbestyrkande 

 

(I , 

2 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 10 (23) 

Gatu- och samhälismikinämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§93 

Handlingsplan för offentliga toaletter 

GSN-2020-02474 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att anta handlingsplan för offentliga toaletter i Uppsala, 

2. att anta utformning av offentliga toaletter i Uppsala, 

3. att ändra formuleringen på sidan 4 i handlingsplanen till könsneutral plats för 
att alla kön ska kunna använda sig av utrymmet". 

Reservation 

Jonas Petersson (C), Hannes Beckman (M), Fredrik Björkman (M) och Martin Wisell (KD) 
reserverar sig till förmån för sina tilläggsyrkanden med följande motivering: 

Uppsalaalliansen ser mycket positivt på att Han& ngsplan för offentliga toaletter 
revideras och att även samhällena utanför Uppsala lyfts. 

Vi skulle dock vilja ha en mer offensiv plan för att öka tillgängligheten till toaletter i den 
offentliga miljön och att planen belyser de synergier som finns med tillgången till 
offentliga vattenposter. Uppsala ligger tyvärr långt efter andra jämförbara kommuner 
vilket lyftes fram i "Riktlinjer och handlingsplan för offentliga toaletter i Uppsala" som 
antogs 2017. Där lyftes Stockholms stads satsning med 70 reklamfinansierade toaletter 
upp som ett exempel där kommunen med koncessionsavtal minskar sitt eget 
investeringsbehov, får lägre driftkostnader samtidigt som tillgängligheten ökar. 

Yrkande 

Jonas Petersson (C), Hannes Beckman (M), Fredrik Björkman (M) och Martin Wisell (KD) 
yrkar: 

1) att handlingsplanen kompletteras med fler toaletter i innerstaden 
2) att tidsramarna för genomförande av handlingsplanen kortas ner 
3) att toaletten på Fyristorg renoveras och återöppnas 
4) att tidplanen för offentliga toaletter i Odinslund, Kastellparken och Vasaparken 

tidigareläggs 
5) att användandet av koncessionsavtal ökar och utvecklas samt 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

n Y) p 
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Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

 

6) att planen kompletteras för att uppnå synergier mellan offentliga toaletter och 
offentliga vatten poster 

Rickard Malmström (MP) yrkar avslag till Jonas Peterssons (C) med fleras 
tilläggsyrkanden och _förande ändringsyrkande: 

att ändra formuleringen på sidan 4 i handlingsplanen om "könsneutral plats för att 
både män och kvinnor ska kunna använda sig av utrymmet " till könsneutral plats 
för alla kön ska kunna använda sig av utrymmet". 

Beslutsgång 

Ordförande ställer det liggande förslaget mot Jonas Peterssons (C) med fleras 
tilläggsyrkanden. Gatu- och samhältsmiljönämnden bifaller det liggande förslaget. 

Ordförande ställer därefter sitt eget ändringsyrkande mot avslag och finner att gatu-
och samhällsmiljönämnden bifaller detsamma. 

Sammanfattning 

En uppdatering har gjorts av de Riktlinjer och handlingsplan för offentliga toaletter 
som antogs av gatu- och samhällsmiljönämnden 25 oktober 2017. Vid 
uppdateringen har strukturen i dokumentet setts över och innehållet delats upp i 
två nya dokument, en handlingsplan för offentliga toaletter samt ett dokument om 
utformningen av offentliga toaletter. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-10-28 
Bilaga 1: Handlingsplan för offentliga toaletter i Uppsala kommun 
Bilaga 2: Utformning av toaletter i Uppsala kommun 
Bilaga 3: Tid plan och kostnader för offentliga toaletter 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrka nd e 

(i 

   



Uppsala 
kommun 

Sida 12 (23) 

Gatu- och samhäilsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

§94 

Utredning offentliga vattenposter 

GSN-2019-2965 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att godkänna utredningen och dess förslag. 

Yrkande 

Hilde Klasson (S) yrkar bifall till det liggande förslaget. 

Sammanfattning 

I utredningen har driftskostnader, anläggningskostnader och placering utretts. 

Kommunen har idag nio offentliga vattenposter. Det bedöms i dagsläget möjligt att 
anlägga fler vattenposter vid ex nybyggnation av offentliga toaletter med VA-
anslutning, besöksmål eller planerade om- eller nybyggnationer samt upprustning av 
torg, stadsdelsparker, utflyktslekplatser, spontanidrottsplatser, friluftsbad etc. 

Inom arbetet med parkplanen, loka [försörjningsplaner och liknande 
planeringsunderlag kommer offentliga vattenposter att beaktas för att få en jämlik 
fördelning i kommunen. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad den 26 okt 2020 
Bilaga 1: Utredning 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§95 

Förslag till åtgärder vid gång- och 
cykelpassagerna över Lennakattens 
spårområde 

GSN-2020-02288 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att godkänna förslaget till åtgärder vid gång- och cykelpassagerna över 
Lennakattens spårområde. 

Reservation 

Fredrik Björkman (M), Jonas Petersson (C), Hannes Beckman(M), Martin Wisell (KD) och 
Thomas Sundström (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna yrkandet 
och med följande motivering: 

Lennakattens övergångar är säkra och fungerar. De är enkelt utformade för att hålla 
nere underhållskostnaderna. Det finns inga problem när det gäller utövarens ansvar 
enligt gällande lagar. Detta framgår tydligt av handlingarna. 

Hur banan skall skötas regleras av ett arrendeavtal, där det tydligt framgår hur 
parterna skall fördela sina kostnader. Inte heller där finns några oklarheter. 

Ändå vill nu styret bekosta inte bara övergångarna utan även en hel del annat som inte 
ankommer på kommunen, i strid med gällande arrendeavtal. Det gäller åtgärder som 
inte är kopplade till själva övergången. 

1 den riskanalys vi tagit del av tidigare idag står det att: 

"1 en tätare stadsmiljö kommer det bli alltmer komplicerat att ta hänsyn till 
särintressen." 

Med det som fond är det rent häpnadsväckande hur skattepengar tillåts förslösas på 
detta sätt när kommunen har en ansträngd budget och när det finns många andra 
trängande behov, tex offentliga toaletter som det kommer att dröja flera år till innan 
Uppsalaborna får se i verkligheten, allt medan framkomligheten för lådcyklar 
prioriteras. Ett mycket tydligt exempel på ett särintresse som fått en helt orimlig 
särställning. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 
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Gatu- och sa mhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

Man frågar sig: Var är det faktiska, sakliga underlaget för beslut? 

Var är åtgärdsplanerna som skall upprättas enligt arrendeavtalet? 

Hur ser statistiken för cykeltrafiken ut? 

Svaret är att det inte finns något underlag. Inga trafikmätningar, inga 
passagefrekvenser, inga underhållsplaner, endast svepande uttalanden om att 
enskilda klagomål inkommit till "infracontrol" utan vidare redovisning. I alla stycken 
ett bristfälligt och undermåligt beslutsunderlag, vilket i sig är märkligt, då utredningen 
tycks ha pågått under ganska långtid. Frågan är då om det som ligger på bordet är 
tillräckligt för att kunna fatta beslut om att gå vidare med att utreda investeringar i 
mångmiljonklassen dessutom med tillkommande icke redovisade drift och 
underhållskostnader? 

För oss är svaret på den frågan nej. 

Yrkande 

Fredrik Björkman (M) yrkar med instämmande från Jonas Petersson (C), Hannes 
Beckman (M), Martin Wisell (KD) och Thomas Sundström (SD): 

i första hand på återremiss av ärendet för att ta bort de åtgärder och kostnader som 
redan regleras av arrendeavtalet, samt att ärendet kompletteras med bredare 
beslutsunderlag, 

i andra hand på avslag. 

Rickard Malmström (MP) yrkar med instämmande från Magnus Malmström (V) bifall till 
det liggande förslaget. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ärendets avgörande idag mot återremiss och finner att ärendet ska 
avgöras idag. 

Votering begärs och genomförs 

Bifall till ärendets avgörande idag röstar JA, bifall till Fredrik Björkmans (M) med fleras 
återremissyrkande röstar NEJ. 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar med 8 JA-röster och 5 NEJ-röster att 
ärendet avgörs idag. 

Följande röstar ja: Rickard Malmström (MP), Hilde Klasson (S), Andreas Hallin (S), 
Birgitta Holmlund (S), Jens Nilsson (S), Stefan Edelsvärd (L), Bodil Brutemark (V) och 
Erik Wiklund (V). 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

All , 
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Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

Följande röster nej: Jonas Petersson (C), Hannes Beckman (M), Fredrik Björkman (M), 
Martin Wisell (KD) och Thomas Sundström (SD). 

Ordföranden ställer därefter det liggande förslaget mot avslag och finner att gatu- och 
samhällsnniljönämnden bifaller detsamma. 

Sammanfattning 

Under 2018 uppmärksammade medlemmar i Uppsala kommuns cykelråd tjänstemän 
och politiker på upplevda framkomlighetsproblem vid de totalt 9 stycken passager där 
framförallt fotgängare och cyklister passerar Lennakattens järnvägsspår. Under 2019 
och 2020 har förvaltningen fört både interna överläggningar och diskussioner med 
företrädare för Museijärnvägen Stockholm-Roslagens järnvägar (i fortsättning 
omnämnd som SRJmf) som driver Lennakattens ånglokstrafik. Målsättningen har varit 
att ta fram ett väl genomarbetat förslag på åtgärder som ökar framkomligheten för 
framförallt fotgängare och cyklister utan att äventyra säkerheten mot järnvägstrafiken 
vid platserna. Målsättningen har också varit att förslaget ska vara väl förankrat såväl 
internt på förvaltningen som med SRJmf. 

Under sommaren 2020 färdigställdes en rapport där de föreslagna åtgärderna ingår. 
Rapporten utgår ifrån en prioritering bland passagerna samt en generell bedömning av 
åtgärdspaketets omfattning. Denna har också godkänts av företrädare för SRJmf där 
fokus bland annat legat på att inte äventyra deras ansökningsförfarande kopplat till 
passagernas skyddsnivå vilket är en förutsättning för att få tillstånd att bedriva 
verksamheten. 

Åtgärdsförslaget inkluderar insatser i form av bland annat justering av befintliga 
grindar (6 platser) för att göra dem mer anpassade till dagens cykelfordon, införandet 
av fällbara bommar (2 platser), gallring och rensning av vegetation i passagens 
närområde (7 platser), översyn och åtgärder kopplat till klotter, vägmärken, reflexer 
m.m. (6 platser) samt uppförande av kompletterande staket (2 platser). 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-10-21 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 16(23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§96 

Lokalförsörjningsplan för friluftsliv 2021-2025 
med utblick till 2030 

GSN-2020-0,1968 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att Lokalförsörjningsplan för friluftsliv 2021-2025 med utblick till 2030 
utgör nämndens behov av ytor och lokaler inom verksamhetsområdet för 
friluftsområden, naturreservat, leder och friluftsbad, 

2. att överlämna planen till kommunstyrelsen för godkännande och såsom 
beställning av angivna lokalåtgärder, 

3. att uppdra åt förvaltningen att genomföra verksamhetsförändringar enligt 
planen, 

4. att uppdra åt förvaltningen att i samråd med kommunledningskontoret 
genomföra lokalåtgärder enligt planen, samt 

5. att ge förvaltningen justeringsmandat gällande exakt platsantal, storlek 
och tid i samband med genomförandet av åtgärder enligt planen. 

Sammanfattning 

Lokalförsörjningsplan för friluftsliv utgör nämndens behov av ytor och lokaler inom 
verksamhetsområdet för friluftsområden, naturreservat, leder och friluftsbad. Planen 
tas fram gemensamt av stadsbyggnadsförvaltningen (gata, park, natur-avdelningen), 
kommunledningskontoret (fastighetsstaben) och berörda bolag, i detta fall Sport- och 
rekreationsfastigheter. Motsvarande arbete sker numera för alla fackförvaltningar med 
samma struktur och organisation. Planen innebär en uppdatering av 
Lokalförsörjningsplan för friluftsliv 2020-2024 med utblick till 2030. 

Behovet beräknas utifrån nuvarande behov, kommunens befolkningsprognos och 
kommunens utveckling enligt Översiktsplan.1 analysen har även ytterligare underlag 
vägts in, t.ex., referenskommuner, medborgardialog, fysisk observation, brukardialog, 
föreningsdialog och fritidsvaneundersökning. Därefter sker analys och justering utifrån 
kända förändringar. 

Justerandes sign tur 

  

Utdragsbestyrkande 
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Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

 

Planen föreslår åtgärder av två slag: 

-Åtgärder, tex nyanskaffning, förändring eller lämnande av lokaler samt 
verksamhetsförändringar kopplade till detta. 

- Utredningsåtgärder inom områden där fördjupat arbete krävs för framtagande av 
direkta åtgärder 

De direkta åtgärderna i planen innebär framför allt investeringar i friluftsområdena 
Fjällnora, Hammarskog, Ulva Kvarn samt friluftsbaden. Det är dels investeringar som 
Sport- och rekreationsfastigheter samt fastighetsstaben utför i byggnader, och som 
innebär ökade hyror för gatu- och sam hällsmiljönämnden, och dels egna investeringar 
i anläggningar som överensstämmer med de projekt som omnämns i nämndens 
investeringsbudget för 2021. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-10-23 
Bilaga: Lokalförsörjningsplan för friluftsliv 2021-2025 med utblick till 2030 

Utdragsbestyrkande Justerandes signatur 
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Gatu- och samhäLmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

§97 

Lokalförsörjningsplan för drifts- och 
verksamhetslokaler 2021-2025 med utblick till 
2030 missiv 

GSN-2020-02427 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att Lokalförsörjningsplan för drifts- och verksamhetslokaler 2021-2025 med 
utblick till 2030 utgör nämndens behov av bostäder och lokaler, 

2. att överlämna planen till kommunstyrelsen för godkännande och såsom 
beställning av angivna lokalåtgärder, 

3. att uppdra åt förvaltningen att genomföra verksamhetsförändringar enligt 
planen, 

4. att uppdra åt förvaltningen att i samråd med kommunledningskontoret 
genomföra lokalåtgärder enligt planen, samt 

5. att ge förvaltningen justeringsmandat gällande exakt platsantal, storlek och 
tid i samband med genomförandet av åtgärder enligt planen. 

Sammanfattning 

Lokalförsörjningsplan för drifts- och verksamhetslokaler kommunens planering 
för driftlokaler inom Gatu- och samhällsmiljönämnden verksamhetsområde 
samordnat med Idrotts- och fritidsnämnden samt fastighetsstaben. 

Lokalförsörjningsplanen utgår från verksamhetens behov av lokaler. Behovet beräknas 
i grunden statistiskt utifrån nuvarande behov och kommunens befolkningsprognos - 
därefter sker analys och justering utifrån kända förändringar. Inom 
området driftlokaler påverkas behovet dock främst av andra kommunala beslut - 
främst stadens utbyggnad, enskilda utvecklingsprojekt i staden samt avgörande 
gällande omfattningen av drift i egen regi. 

Planen föreslår åtgärder av två slag: 

Utdragsbestyrkande Justerandes signatur 



Uppsala 
kommun 

Sida 19 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

• Åtgärder, tex nyanskaffning, förändring eller lämnande av lokaler samt 
verksamhetsförändringar kopplade till detta. 

• Utredningsåtgärder inom områden där fördjupat arbete krävs för framtagande 
av direkta åtgärder 

De direkta åtgärderna i planen innebär framför allt ny lösning för förvaring av 
beslagtagna fordon, samlokalisering av verksamheter i en ny lokal i Skoghall samt 
utredning av ersättning av nuvarande centrala lokaler vid Skoghall. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2020-10-20 
Bilaga: Lokalförsörjningsplan för drifts- och verksamhetslokaler 2021-2025 med utblick 
till 2030 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

 

/ 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 20 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

§98 

Svar på motion kopplat till planer på en större 
tågdepå i Uppsala kommun från Stefan Hanna 

(-) 

GSN-2020-00501 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden föreslår fullmäktige besluta 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Stefan Hanna (-) föreslår i en motion väckts vid kommunfullmäktiges sammanträde 
den 12 juni 2019 att 

• passagerna under spåren på S:t Olofsgatan och S.t Pers gatan senast 2020 
byggs 

• dimensioneringen av en liknande depåyta inkluderar ett scenario där inte 
spårvagnar kommer att trafikera Uppsala Södra stadsdelar 

• en liknande depåyta både kan användas för spårvagnar och för långa 
bussystem. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 19 december 2019 
Bilaga: Motion kopplat till planer på en större tågdepå i Uppsala kommun från Stefan 
Hanna (-) 

Utdragsbestyrkande Justerandes signatur 



Justerandes signatur 

Uppsala 
kommun 

Sida 21 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

§99 

Delegationsbeslut för perioden 2020-09-21 titt 

2020-11-08 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att lägga förteckning över delegationsbeslut för perioden 2020-09-21 till 2020-
11-08 till protokollet. 

Sammanfattning 

1. Delegationsförteckning gatu- och sam hällsmiljönämnden 21 september -8 
november 2020 

2. Fordonsflyttar 
3. Särskild kollektivtrafik 
4. Beställningar Avrop 2020 
5. P-tillstånd för rörelsehindrade 

Utdragsbestyrkande 



-,,Ina  Uppsala 

..k.Vij kommun 

 

Sida 22 (23) 

Gatu- och samhälismiljönämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-11-19 

 

§100 

Anmälningsärenden för perioden 2020-09-21 
till 2020-11-08 

Beslut 
Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att Lägga förteckning över anmälningsärenden för perioden 2020-09-21 till 
2020-11-08 till protokollet. 

Sammanfattning 

1. Nya ärenden 
2. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2020-11-11 § 280 
3. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2020-11-11 § 281 
4. Protokollsutdrag gatu- och samhällsmiljönämndens arbetsutskott 2020-11-12 

§ 42 
5. Protokoll Funktionsrättsrådet den oktober 2020 
6. Protokoll gatu- och samhällsmiljönämnden den 2 oktober 2020 
7. Protokoll gatu- och samhällsmiljönämnden den 8 oktober 2020 
8. Protokoll gatu- och samhällsmiljönämnden den 12 november 2020 
9. Protokoll gatu- och samhällsmiljönämndens arbetsutskott den 2 oktober 2020 
10. Protokoll gatu- och samhällsmiljönämndens arbetsutskott den 8 oktober 2020 
11. Protokoll gatu- och samhällsmiljönämndens arbetsutskott den 12 november 

2020 

Detaljplaner för kännedom till nämnden: 

Detaljplan för Flogstaskolan, samråd 9 okt - 20 nov 2020 

Detaljplan för kvarteret Trudhem, samråd 9 nov- 21 dec 2020 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

0 /4 ()) 

  



Uppsala 
kommun 

Sida 23 (23) 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2020-11-19 

§101 

Övriga frågor 
Förvaltningen svarar på följande frågor: 

Fråga från Fredrik Björkman (M) om reglering av passagen vid Malma Bergsväg. 

Fråga från Erik Wiklund (V) om skrivelse från boenden vid Nordengatan, Ekeby. 

Fråga från Martin Wisell (KD) om plan finns för ytan vid Kastellparkens förskola och 
Nyby förskola samt om förvaltningen planerar att informera om vilka regler som gäller 
kring parkeringen i området. 

Justerandes signatur 

  

Utdragsbestyrkande 

i 4' 
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